
Zápis z jednání Školské rady p ři ZŠ Plumlov, Rudé armády 300, 798 03 Plumlov 

 

Datum konání: 1. září 2022 

Přítomni:  Alexandr Bureš, MUDr. Hana Růžičková, Mgr. Tomáš Polák, Mgr. Blanka 

Vlachová, Mgr. Jana Weberová, Mgr. Simona Zapletalová 

 

1. Ředitelka školy Mgr. Simona Zapletalová seznámila členy s novinkami pro školní 

rok 2021/2022:  

� změny ve složení pedagogického sboru:  

příchod: Mgr. Michaela Vystavělová – učitelka ČJ - VV 

odchod: Vendula Bardoňová – asistent pedagoga 

odchod: Mgr. Jana Tabarková – učitelka prvního stupně 

� počet žáků na ZŠ pro tento školní rok: 327, 17 tříd 

� na škole působí celkem 11 asistentů pedagoga + ukrajinský asistent 

� během prázdnin došlo k rekonstrukci šaten druhého stupně 

� dotace na WC dívky nebyla podpořena 

� k rekonstrukci dvou tříd na prvním stupni (dotace 420 tisíc od SZIF) dojde 

kvůli administraci dotace během podzimních měsíců 

� pokračování projektu Women for women – obědy zdarma pro sociálně 

slabé žáky a Společně pro děti do škol – pomoc sociálně slabým žákům 

(např. s úhradou kroužků) 

� nabídka kroužku náboženství – paní Brablecová 

� Šipkovaná – plánována na neděli 18. září 

� Školní ples – naplánován na pátek 11. listopadu 2022 

� škola bude i nadále realizovat Národní plán doučování, Šablony 3 

� členové školské rady byli informováni o počtech a situaci ukrajinských 

žáků na škole, organizaci a nastavení výuky 

� došlo k rozdělení žáků čtvrté třídy 

� došlo k zdražení obědů ve školní jídelně o 4 Kč, úplaty ve školní družině 

o 20 Kč na 100Kč za měsíc a pronájmu tělocvičny na 250 Kč/ hod. 

� škola ve spolupráci se zřizovatelem připravuje projekt na rekonstrukci 

školní jídelny a rekonstrukci kotelny 

� připravujeme lyžařský výcvikový kurz 

� výuka podle nového ŠVP ZŠPLU 420/2022 Otevíráme cestu pro vstup do 

života všem 

 



2. Školská rada schválila Školní řád, Pravidla hodnocení vzdělávání žáků (klasifikační 

řád-slovní hodnocení) 

3. Ředitelka školy Mgr. Simona Zapletalová přednesla Výroční zprávu za školní rok 

2021/2022. 

4. Diskuse 

� Vývoj cen anergií a dopady na provoz školy, řešení energetických úspor 

� Prohlídka zrekonstruovaných šaten 

 

 

Zápis vypracoval Tomáš Polák dne 5. září 2022.  

 

Předseda Školské rady při ZŠ Plumlov Alexandr Bureš  ______________ 

           podpis  


